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Närvarande   

Ordförande Iris Johnsson, PRO  

Vice ordförande Bo Werner SPF Ledamot Lennart Söder SPF 

Ledamot Lilian Nenzén, PRO  

Ledamot Gun Hjorter, PRO  

Ledamot Nils Thulén, PRO  

Ledamot Mats Dahlbom, SPF  

Ledamot Karl Nordlander PRO  

  

 

 

Anmält förhinder: Sven Larsson, Jan-Erik Nordgren  

 

I tjänsten närvarade: Kristina Haraldsson, sekreterare för rådet. Avdel-

ningschef Gunnel Dahlin och dietist Sara Vigebo under punkt 4.  
 

1. Sammanträdets öppnande 

Ordförande öppnade sammanträdet och hälsade alla välkomna.  
 

2. Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes 
 

3. Val av justerare 

Till justerare valdes Iris Johnsson och Bo Werner. 
 

4. Besök av Gunnel Dahlin och Sara Vigebo Avd för Äldre   

Gunnel informerade om vilka ärenden som kommer upp till nästa 

nämndsammanträde den 14/2. 

 

-Verksamhetsberättelse för 2007 

Redovisas och presenteras på nämndens möte. 
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-Riktlinjer för Köhanteringssystem i äldreomsorgens vård-och    

omsorgsboenden  

Förslaget har ej hämtas ut elektroniskt förrän nyligen pga missför-

stånd i hanteringen av inkommande handlingar till stadsdelen. Där-

av har ärendet ej kunnat skickats ut till SPR-ledamöterna i förväg.  

Gunnel behöver synpunkter inför kommande nämndsammanträde. 

Förslaget skickas ut per post omgående för yttrande och synpunkter 

från pensionärsrådet. Dessa får lämnas via telefonkontakt med Gun-

nel inför kommande nämndsammanträde. Pensionärsrådet uppdrog 

åt Bo Werner och Nils Thulén att skriva  ett yttrande. 

-Avtackning  av MAS Birgitta Carlander 

Gunnel berättar att det blir avtackning den 5/3 kl.14.00, återkommer 

om vilken lokal det blir.  

- Framtagande av egenkontrollprogram för hantering av livs-

medel för hemtjänsten och i servicehus 

Sara Vigebo berättade om innehållet i ärendet. Det handlar om att 

nämnden ger uppdrag till Sara att regler och rutiner tas fram för 

hantering av livsmedel i verksamheterna. Livsmedelslagen gäller 

och ansökan med beskrivning hur detta sköts ska skickas till Miljö-

förvaltningen. Inspektioner kommer att genomföras.  

Detta förslag gäller kommunal verksamhet. Privata entreprenörer 

har egenansvar då samma regler gäller all verksamhet som hanterar 

livsmedel.  

Pensionärsrådet framförde genom Nils att privata entreprenörer som 

har eget ansvar inte ingår i uppdraget. Är det inte att sälja ut kom-

munens ansvar? Har inte kommunen yttersta ansvaret ändå? Bo på-

talade att utbildning för personalen är viktigt och att rutiner behöver 

tas fram. Ett utmärkt förslag som verkligen behöver genomföras. 

 

5. Godkännande av Stadsdelsnämndens pensionärsråds protokoll 

Föregående protokoll från 2008-01-10 godkändes. 

 

6. Anmälan av inkomna protokoll 

Inga protokoll inkomna. 

 

7. Rapporter och skrivelser 

Balanslistan gicks igenom och justerades, se vidare bilaga 1 i proto-

kollet.Under punkten Utemiljön påtalades från rådet att en soffa på 

Vissingebacken saknar ryggstöd och sittbräda. Karl-Erik Nordlander 

anmäler detta till Tekniska avdelningen. Bo Werner ser efter en sof- 

fa som sägs vara trasig ute på fältet mot Rinkeby nära Spånga kyr-

ka.  
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Lilian Nenzén har observerat att trappor byggts på sidan av vissa 

gångbroar i Tensta. Om det betyder att broarna ska bort är det ingen 

som vet något om. 

Iris Johnsson tar upp fråga om att bjuda in Tekniska avdelningen till 

rådet. Nämndsekreteraren tar reda på vem som kan vara aktuell bju-

da in från avdelningen till nästa möte. 

Rådet diskuterade även beslut från SL om inrättande av närlinje i 

Tensta. Rådet föreslog att Sven Larsson bjuder in SL/färdtjänsten 

för information om kollektivtrafikens kommande planer till ett SPR-

möte. 

 

8 Information från Stadsdelsnämndens sammanträde samt övrig 

information från förvaltningen  

    Sven Larsson och Nils Thulén närvarade på föregående nämnd-

sammanträde  och framförde synpunkter från rådet. Iris Johnson 

kommer att delta på kommande möte den 14/2. 

  

9 Övriga frågor 

    Karl Nordlander ställde en fråga om varför hörselhjälpmedelscen-     

    traler och medicinsk fotvård flyttas och omorganiseras. Frågan   

    tas upp upp på möte med Lena Laitinen från primärvården den 10/4.    

 

    Iris Johnsson anser att det kan bli aktuellt med skrivelse till nämn- 

    den med anledning av många vattenskador på Tensta servicehus.    

    Tas upp igen efter möte med Micasa. 

     

    Kristina Haraldsson framförde svar från Nellie Andersson   

    gällande säkerhetsansvaret på Tensta servicehus. Rådet  

    anser svaret otillfredställande och uppdrog åt Bo Werner att göra 

    ett förslag till skrivelse till nämnden i frågan. Tas upp igen på nästa  

    möte. 

 

10. Mötet avslutades 

     Ordföranden avslutade mötet. 

     Bilaga: 

     Balanslista 

 

     Vid protokollet 

      …………………………………. 

      Kristina Haraldsson 
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Bilaga 1 till SPR.s sammanträdesprotokoll 2008-01-31 

 

Balanslista Stadsdelsnämndens Pensionärsråd 
 

Ärende Sakkunnig Uppföljning Kommentar 

Trygghets-ringning 

Guldkant 

Samverkansgrupp 

Sven Larsson 

Iris Johnsson 

Varje sammanträde se protokoll 

Utemiljön Samtliga le-

damöter 

Varje sammanträde se protokoll 

Träff med  

Micasa fastigheter 

Carina Söder-

lund 

 Kommer på mö-

tet den 6/3 

Framtiden Äldreborgarråd 

Eva Samuels-

son 

Lämna gärna frå-

gor till BoW. inför 

möte med 

Eva Samuelsson 

Bo Werner bju-

der in till något 

möte under vå-

ren 2008 

Träff med lands-

tingets primärvård 

gällande föränd-

ringar 

vårdcentrals-

chef Lena Lai-

tinen 

 Kommer på mö-

tet den 10/4 

Hjälpmedelsinstitu-

tet 

 

  Se protokoll 

2007-11-08 

 

 

Rådet skall utse sakkunniga för de frågor som förs upp på balanslistan. 

Den som utses som sakkunnig ska bevaka att goda frågor och goda 

idéer följs upp. Balanslistan skall vara en stående punkt på rådets 

sammanträden. 

 

 

 

Justerarnas sign.                                                 Utdragsbestyrkande 
 


